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RE: Overleg met de staatssecretaris over PBM's.eml|

Lo
Dank je wel. Ik denk dat ik het bijgaande bericht vanBEafgelopen zaterdag, dan verkeerd begrepen heb. Hij schrijft daarin

o.m.:

PEE eft ons inmiddels een voorstel gestuurd over de kaders van de exitstrategie en het mandaat dat we aan het

bureau gaan geven. Beide moeten we snel onderling afstemmen.

Aan welk voorstel refercertERERdan? Enis het mogelijk om dat voorstel met mij te delen?

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

HE @@ mE

van:INCE) EEE

eminvws.ni>
Verzonden: maandag 29 november 2021 12:17

5.1.2e

@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Overleg met de staatssecretaris over PBM's

Wij hebben nog geen conceptnota van LCH ontvangen. Lijkt me goed om daar nog eens te melden dat we die graag vandaag

ontvangen. Misschien kan dat doen? Ik weet dat hi ERE anmorgen heeft gesproken dus misschien is het al ter sprake

gekomen@. Groet,

van:INEEECEETNBEEN© ins. i>
Verzonden: maandag 29 november 2021 11:54

@minvws.nl>;

@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Overleg met de staatssecretaris over PBM's
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Beste allen,

J
het LCH ontving ik bijgaande documenten over de exit-strategie. Ze liet erbij weten dat de handelswijze

van het op de inhoud van deze documenten is gebaseerd. lk denk dat deze documenten (voor een deel) bij jullie bekend zijn.

lk ontvang later va nog de definitieve procesbeschrijvingen van het beantwoorden van persvragen.

n ik maken een nieuw concept van het communicatieplan. Ik begreep dat het LCH een concept nota voor de stas naar

heeft gestuurd. Is het mogelijk dat ik die versie ook krijg? Dan nner ERE en ik de inhoud verwerken in het

communicatieplan. We hebben ons tot nut toe alleen kunnen baseren op bijgaande stukken. Naar verwachting ontvangen jullie

morgenmiddag ons concept plan als agendastuk voor de brainstorm van woensdag.

Lukt het om mij de conceptnota van het LCH vandaag te sturen?

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

DO@@ IE
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Verzonden: donderdag 25 november 2021 12:31

c minvws.ni>; [EXE
5.1.2e 1h G minvws.nl>|| RE

5.1.2e

Onderwerp: RE: Overleg met de staatssecretaris over PBM's

Ha allen,

Even een korte reactie op de vragen:

1. Ik heb geen overzicht van hetgeen het afgelopen jaar hierover is gecommuniceerd. Op de G-schijf is ongetwijfeld het

e.e.a. te vinden. Dat staat dan waarschijnlijk in de map van het cluster Medische Technologie en dan onder Corona (en
alle daaropvolgende submappen, ik ken ze niet uit mijn hoofd ©, check parlementair of stuurgroep oid). Voor het debat

begin november zijn er ook wel wat Q&As gemaakt hierover. Zie map Parlementair in onze eigen Programma PBM map.

2. Voor zover ik weet is er na de nota varie nieuwe nota meer de lijn in gedaan over dit onderwerp. Wellicht dat er

voor die tijd nog wel nota’s zijn verstuurd. Je zou het aanEEY kunnen vragen (of de G-schijf proberen).

3.

Tn
een aantal weken geleden nog contact gehad met OCW. Zie mail in de bijlage. Er is ook weleens gesproken

over het doneren bij gemeenteraadverkiezingen, dat is begin dit jaar toen niet doorgegaan. Vanuit GMT is pas geleden
wel weer opnieuw een dergelijk verzoek bij Bureau LCH neergelegd (zie bijlage).
Ik ben verder niet bekend met interdepartementale averleggen.

[57
|

Verzonden: woensdag 24 november 2021 14:59

D minvws.nl>; EAE

@minvws.nl>; 5.1.2e

Onderwerp: RE: Overleg met de staatssecretaris over PBM's

Ha allemaal,

Graag alvast jullie hulp bij drie vragen:

1. Wat is al aan de Kamer gecommuniceerd over de exitstrategie / afbouw noodvoorraad? Staat er iets in Covid stand van

zakenbrieven, Kamervragen oid?

2. Zijn er nota’s naar minister of stas gegaan over de afbouw van de noodvoorraad, naast de nota var an 9/7?

3. Welke interdepartementale contacten zijn er al (geweest) over donaties uit de noodvoorraad? Ik weet van OCW, begin

november en het traject met BZ, via Z|waallEEEEEMop aangesloten is. Zijn er nog meer contacten? En meteen

als vervolgvraag: welke interdepartementale contacten zouden we kunnen leggen die nuttig kunnen zijn in dit kader? Bv

rondom politie, OV, gemeenteraadsverkiezingen?

Veel dank alvast voor jullie hulp,

Van:IEEEJEENeminvws.ni>
Verzonden: dinsdag 23 november 2021 17:55

65.1.2e

5.1.2

5.1.2e SA @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Overleg met de staatssecretaris over PBM's

Collega’s
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Inmiddels heb ik met [gofoesproken dat zij de onderstaande kar zal gaan trekken. Heel goed, maar er zal support nodig zijn
van vele collega’s.

Wordt snel vervolgd!

Si RE 5120 |

ver:IEEE
Verzonden: maandag 22 november 2021 15:49

5.1.2e

5.1.2e SAP @ minvws.nl>

Onderwerp: Overleg met de staatssecretaris over PBM's

Ha collega’s,

Zojuist hadderEE IRE ik een overleg mel <r de exit-strategie van PBM’s. We hebben hem bijgepraat
over alle recente actualiteiten rondom dit onderwerp. Dat ging heel goed. Maar het leidde ook tot een flink actiepunt. En dat leg
ik hierbij in de week. De |JEEEZIlzou graag een brief naar de Kamer sturen met de stand van zaken.

Daarin wil hij graag drie elementen zien:

1) Wat zijn de kaders voor het Bureau LCH om PBM'’s te doneren ofte verkopen TREgsteunt overigens de insteek om het

Bureau veel meer mandaat te gaan geven.

2) Wat wordt onze communicatie-strategie?
3) Kunnen we een interdepartementaal overleg organiseren om de vraag naar donaties van hulpmiddelen te stimuleren?

Voor wat betreft punt 1 komt er op heel korte termijn een voorstel var SENNVoor wat betreft punt 2 ligt er al een voorstel dat op 1 december onderling wordt besproken. Misschien moeten we dat overleg
iets vervroegen.

Voor wat betreft punt 3 moet er nog veel bedacht worden. Daar moeten we nog even over afstemmen.

En dat alles moet nog een kop en een staart krijgen. En dan gaff ons een termijn van twee weken hierbij.

Ik kom nog even op de lijn hierover, want dit heeft natuurlijk weer consequenties voor andere werkzaamheden. Maar wie van

jullie wil deze kar gaan trekken?

Dank gro {FRE
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